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   Protokół  XIII sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  25 listopada 2019 roku 

 

                Obrady trzynastej  sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się o godzinie 

900  i trwały do godzinny 1010. W obradach sesji uczestniczyło 12 radnych zgodnie z listą 

obecności (nieobecni radni  Krzysztof Suliga, Mirosław Małecki, Piotr Turczyński ).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

5. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału SO, 

6. Anna Malinowska – Naczelnik Wydziału OR, 

7. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

8. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP, 

9. Ewa Kokowska – Radca Prawny. 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezes Spółki WZWiK oraz mieszkańcy 

Włoszczowy.  

W obradach uczestniczyli również Dariusz Czechowski – Starosta Włoszczowski oraz Łukasz 

Karpiński – Wicestarosta Włoszczowski. 

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady trzynastej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej  

we Włoszczowie. Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 12 radnych 

i obrady są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Jerzego Wiśniewskiego.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian 

do porządku obrad. Zmian nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady -  poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Głosowanie: 12 głosów „za” (jednogłośnie) porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu XII sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z  XII sesji Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1)  utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy we Włoszczowie, 

2) zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej we Włoszczowie, 

3) przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na roboty budowlane przy 

zabytku nieruchomym wpisanym do rejestru zabytków, 

5) obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku rolnego na 2020 rok, 

6) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2019-2029, 

8) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok, 
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9) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 

6.Sprawy różne. 

7. Zamkniecie obrad. 

                                                                                                  

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu XII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XII sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 30 października  2019r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, 

protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał  XII sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XII sesji Rady Miejskiej w dniu 30 października  2019r. 

podjęto   7 uchwał, które przekazano: 

− w dniu 31 października  2019 r. Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy 

z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym – 4 uchwały, 

− w dniu 31października 2019r. Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy 

z dnia 7 października 1992r. o regionalnych izbach obrachunkowych – 3 uchwały, 

−  w dniu 31 października 2019r. przekazano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. 

o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów prawnych - 2 uchwały. 

 

Burmistrz przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na XII sesji. Poinformował 

również, że w okresie między sesjami wydał 12 zarządzeń dotyczących funkcjonowania 

Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

 

5.Podjęcie uchwał w sprawach: 

Do punktu 5.1 

utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały, 

nie było zgłoszeń, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, 

a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  12 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XIII /91/19 w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy  

we Włoszczowie. 

 Do punktu 5.2 

zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XIII/92/19 w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej we 

Włoszczowie. 

Do punktu 5.3 

przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, na rok 2020 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały. 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady o wyrażenie zgody na nie odczytywanie treści 
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uchwały z uwagi na obszerny materiał. Rada wyraziła zgodę. Przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie podjęła uchwałę Nr XIII/93/19  

w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na rok 2020. 

Do punktu 5.4 

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku 

nieruchomym wpisanym do rejestru zabytków 

Przewodniczący Rady - zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały. 

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XIII/94/19 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na 

roboty budowlane przy zabytku nieruchomym wpisanym do rejestru zabytków. 

Do punktu 5.5 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku rolnego na 2020 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XIII/95/19 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku 

rolnego na 2020 rok. 

Do punktu 5.6 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania . 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami „za”, 1 głos wstrzymujący 

podjęła uchwałę Nr XIII/96/19 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Do punktu 5.7 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na 

lata 2019-2029 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono.  

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – poinformował, iż zostały wprowadzone zmiany do WPF 

w związku z wprowadzonymi zarządzeniami Burmistrza dotacjami celowymi z budżetu 

państwa. Planowane dochody po zmianach zwiększono o kwotę 1 845 834,75 zł, wydatki 

również zwiększono o kwotę  1 845 834,75 zł z tego dochody bieżące z tytułu dotacji 

celowych z budżetu państwa kwota 1 636 715,00 zł, podatki 26 000 zł, udziały w podatku 

dochodowym od osób prawnych 100 000,00 zł, te dwie pozycje pozostają bez zmian jak 

w pierwotnym projekcie uchwały. Planowane wydatki bieżące zwiększono o kwotę 

1 824 559,24 zł, wydatki majątkowe zwiększono o kwotę 21 275,51 zł. Zmiana dotyczy 

zadania inwestycyjnego rocznego - wykonanie  wentylacji  w Żłobku Samorządowym we 

Włoszczowie. Planowane wydatki po zmianach wynoszą 94 045 412,82 zł. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania . 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XIII/97/19 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2019-2029. 
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Do punktu 5.8 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały.  

Radna Anna Błaszczyk – zwróciła się do Skarbnika - powiedziała, iż w związku z tym, że 

przed sesją radni otrzymali nowy projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Włoszczowa na 2019 rok prosi o doprecyzowanie zapisu w punkcie 4 niniejszego projektu 

uchwały. 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – powiedział, że jeżeli chodzi o zmiany budżetu w stosunku 

do pierwotnego projektu uchwały, który był omawiany na posiedzeniu Komisji to w punkcie 

4 dział 801  oświata i wychowanie kwoty zostały rozpisane bardziej szczegółowo. Łącznie 

zmniejszenie planu wydatków bieżących o kwotę 316 800,00 zł, z tego kwota  184 800,00 zł  

dotacja podmiotowa dla przedszkoli niepublicznych, łącznie zwiększenie o 269 050,00 zł 

czyli dokłada się kwotę 84 250,00 zł do dotacji dla Szkoły Podstawowej w Bebelnie 

prowadzonej przez Stowarzyszenie oraz Przedszkola w Bebelnie prowadzonego przez 

Stowarzyszenie. Następnie kwota 42 000,00 zł „ Modernizacja stołówki i kuchni szkolnej” 

w Szkole Podstawowej w Czarncy jest to przesuniecie z planu z wydatków bieżących do 

majątkowych z budżetu Szkoły Podstawowej w Czarncy. Następnie kwota 80 000,00 zł                     

„ Zagospodarowanie  terenu wokół  budynku ZPO Nr 1 we Włoszczowie” zwiększenie planu 

na zadanie inwestycyjne roczne. Kwota 300 000,00 zł wynagrodzenie dla nauczycieli w tym 

na realizacje zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy 

w szkołach podstawowych. Kwota 32 119,75 zł zwiększenie planu na zakup usług 

remontowych te środki były. W punkcie 6  zmiana  12 000, 00 zł przeniesienie planu 

wydatków bieżących w ramach działu 855 (Żłobek Gminny), w tym zmniejszenie planu 

wydatków bieżących o kwotę 28 000,00 zł w ramach tej jednostki, łącznie zwiększa się 

zadanie inwestycyjne roczne  na kwotę 40 000,00 zł, pierwotna kwota wynosiła 26 500,00 zł 

na „Wykonanie wentylacji w Żłobku”. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania . 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XIII/98/19 w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok. 

Do punktu 5.9 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XIII/99/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu. 

Do punktu 6 

Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawach różnych. 

Radny Michał Szafrański – powiedział, że ma dwa pytania: 

➢ realizowany jest projekt - montaż instalacji fotowoltaicznej z odnawialnych źródeł 

energii- zapytał w imieniu własnym i osób zainteresowanych fotowoltaiką czy będzie 

zorganizowane spotkanie informacyjne lub ta wiedza zostanie przekazana w innej 

formie. Chodzi o to  co dalej w sprawie. Jest instalacja, odbywają się odbiory 

techniczne ale chodzi również o sprawy formalne z tym związane, rozliczenia z 

dostawcą energii, jak to  będzie rozwiązane. Chodzi o przekazanie informacji w tym 

temacie co dalej mieszkaniec ma zrobić, żeby do tej sieci się przyłączyć, 

➢ na naszym terenie funkcjonują i działają prężne organizacje pozarządowe, jednak siła 

organizacji pozarządowych wynika przede wszystkim z pracy społecznej nie tylko 
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tych ludzi którzy to tworzą, narzędzi z których te osoby mogą skorzystać i całe 

organizacje oraz osób, które wspierają te organizacje. My mamy taki punkt, który 

pomaga tym organizacją nie tylko z naszej Gminy to jest Centrum Aktywności 

Lokalnej mieszczący się w budynku Urzędu. Projekt, który polegał na wsparciu tych 

organizacji już się kończy, w związku z tym pytanie do Burmistrza, Starosty 

odbywały się spotkania w tej kwestii i co zostało ustalone, czy organizacje 

pozarządowe będą mogły liczyć na pomoc? 

Radny Roman Sybis  - poinformował, iż ma również dwie sprawy: 

➢ do Burmistrza o rozważenie możliwości zamontowania na chodniku przy ulicy 

Żeromskiego koszy  na śmieci. Ulica ta została wyremontowana i stworzył się ciąg 

pieszy - spacerowy, z którego korzystają mieszkańcy nie tylko tej ulicy ale 

z pobliskich bloków oraz osoby zamiejscowe udające się do Szpitala, 

➢ do Komendanta Policji - została wyremontowana ulica Wiśniowa, nowa nakładka 

asfaltowa. Niektórzy kierowcy na tej drodze w porze nocnej rozwijają duże prędkości, 

jest prośba o zwiększenie patroli Policji najlepiej samochodem nieoznaczonym.  

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Wiśniewski – zwrócił się do Starosty Włoszczowskiego 

o przedstawienie krótkiej informacji na temat sytuacji Szpitala we Włoszczowie, były 

prowadzone rozmowy w Ministerstwie Zdrowia poprosił o informację w tej sprawie.  

Dariusz Czechowski Starosta Włoszczowski   -  podziękował panu Burmistrzowi oraz całej 

Radzie za pomoc finansową przy inwestycjach, które były wykonywane w 2019 roku.                      

Te inwestycje służą mieszkańcom naszej Gminy, każdy kilometr wykonanej nawierzchni 

służy komfortowi ale i zwiększa bezpieczeństwo na drogach.  

Odnośnie pytanie pana Jerzego Wiśniewskiego cyt. jeśli chodzi o Ministerstwo Zdrowia to są 

prowadzone rozmowy na temat wypłaty za ryczałt za nadwykonanie usług zdrowotnych 

opiewających na kwotę 1 800 000,00 zł, to nie jest prosta sprawa. Ministerstwo odpowiada 

ryczałt jest ryczałtem, a dla Włoszczowy nie będzie robiony wyjątek. Staramy się również 

o pozyskanie środków finansowych na zakup nowego  sprzętu medycznego, udało nam  się 

dzięki pomocy pana senatora Włosowicza   pozyskać kwotę 290 tysięcy złotych z Ministerstwa 

Sprawiedliwości, jest zrobiona przez Dyrektora ZOZ specyfikacja na zakup sprzętu jeszcze 

w tym roku. 

Radny Marek Gołda – zapytał jak będzie wyglądała przyszłość naszego Szpitala. 

Starosta udzielił odpowiedzi:, cyt. przyszłość szpitala - sytuacja finansowa jest bardzo ciężka 

może nam się uda spłacić 2 000 000,00 zł jeszcze w tym roku. Do spłacenia jest 4 550 000,00 

zł, pozostałą kwotę musimy spłacić do końca marca 2020 roku, jeśli tego nie zrobimy szpital 

pozostanie w stanie likwidacji, robimy wszystko, szukamy wszędzie oszczędności, chcemy 

pozyskać środki finansowe, aby nie dopuścić do zamknięcia szpitala. Dużym problemem 

oprócz problemu finansowego jest brak kadry lekarskiej, pielęgniarek to jest problem 

ogólnopolski. 

Przewodniczący Rady – zwrócił się z pytaniem do starosty czy są poczynione jakieś próby 

zmotywowania studentów medycyny poprzez ufundowanie stypendiów jako formy zachęty 

do pracy w naszym szpitalu. 

Starosta – odpowiedział: cyt.  jest podjęta uchwała jako pierwsza w województwie 

świętokrzyskim  odnośnie przyznania stypendium dla lekarzy w kwocie 2 000 zł miesięcznie, 

osoby się zgłaszają, a  to później jest to skonsumowane i się wycofują. Na dzień dzisiejszy nie 

mamy żadnej osoby, która by chciała tu przyjść do pracy na staż, mowa jest studentach 

lekarzy 5-6 roku nauczania. Dysponujemy mieszkaniem o pow. 63m2 zlokalizowanego w 

budynku Zarządu Dróg Powiatowych we Włoszczowie przy ulicy Jędrzejowskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Wiśniewski – zwrócił się z pytaniem dotyczącym kredytu. 

Starosta – udzielił odpowiedzi: cyt. jest prowadzona rozmowa odnośnie kredytu, jest 

przygotowywany  program naprawczy,  ale jest problem tego rodzaju, że zaciągnięcie kredytu 

konsolidacyjnego miałby pokryć wszystkie zobowiązania, które są wymagalne i wynosi około 

40 000 000,00 złotych, aby otrzymać ten kredyt musi być poręczenie ze strony Powiatu, 
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z poręczeniem jest kłopot, na początku naszej kadencji poproszono Biuro Konsultacyjne 

w  sprawie doradztwa jak wyjść z tej trudnej sytuacji. Doradzono, aby wejść w program 

naprawczy, my tego nie chcemy, gdy wejdziemy w ten program naprawczy to nam nie pomoże 

jako Powiatowi i z tego nie skorzystaliśmy. Będziemy sobie sami z tym jakoś problemem 

poradzić, prowadzone są rozmowy na temat poręczenia. 

Rady Zbigniew Woldański – zapytał Starostę czy brany jest pod uwagę pomysł prywatyzacji, 

czy są prowadzone jakieś rozmowy w tym temacie. Są trudności z finansowaniem, chodzi  

o zadłużenie, to jak, w jaki sposób możemy to zrobić w przeciągu 9 miesięcy skoro do tej 

pory nikomu się nie udało zmniejszyć zadłużenia szpitala na przestrzeni wielu lat. Dziś szpital 

nie radzi sobie z bieżącą płynnością, to jak to można zrobić w ciągu 9 miesięcy.     

Starosta – udzielił odpowiedzi cyt. na dzień dzisiejszy nie prowadzi się żadnych rozmów na 

temat sprywatyzowania szpitala, jeśli byśmy zlikwidowali szpital to i tak zobowiązania 

przeszły by na Starostwo, a tego byśmy nie udźwignęli. Pytanie odnośnie 9 miesięcy to jest 

czas na spłatę wyniku ujemnego jakim się zamknął szpital w 2018 roku, kwota 6 800 000 zł, 

po odjęciu amortyzacji i środków, z których ZOZ mógł spłacić zobowiązania, pozostało do 

spłaty 4 550 000 zł. Dyrektor ZOZ czyni starania i takie ma postawione zadanie, aby się 

zbilansować na bieżącej działalności. Jest myśl o kredycie konsolidacyjnym, tylko chodzi o 

zabezpieczenie tego kredytu, mieliśmy z tym wystąpić do Gmin. Wiadomo, że Gminom jest 

również ciężko może by nam poręczyły, wcześniej były już prowadzone rozmowy w tym 

temacie, ale nie było entuzjazmu ze strony Gmin. Zamierzamy zbilansować na bieżącej 

działalności, zobowiązanie musi być spłacone w ciągu 9 miesięcy, ten wynik ujemny spłacić 

musi Starostwo. Gdyby nie rok 2018, bo takiego roku jeszcze nie było żeby Starostwo musiało 

spłacić tak ogromnej kwoty dla ZOZ-u. Planuje się wykonanie termomodernizacji i założenie 

fotowoltaiki, co zmniejszy i ograniczy koszty zużycia energii tak jak to zrobił szpital w 

Staszowie, który odwiedziłem z członkiem Zarządu Powiatu panią Gustą i Dyrektorem ZOZ-u, 

mają wynik dodatni. Na termomodernizację i montaż fotowoltaiki będą starania w Funduszu 

Ochrony Środowiska o pozyskanie środków finansowych na to zadanie. 

Radny Zbigniew Woldański -  oszczędności to ważna rzecz, bo zmniejszają koszty ale jeśli ta 

działalność nie będzie tak szeroka i nie będzie się zarabiać na tych usługach leczniczych to 

żadne docieplenie, fotowoltaika nic to nie da, więc  może by rozwijać te oddziały, które nie 

generują zadłużenia, a są na wysokim poziomie w województwie. Przecież nie muszą być 

w szpitalu wszystkie oddziały, niech pozostaną oddziały specjalistyczne przynoszące dochód.   

Starosta – odniósł się do wypowiedzi radnego, cyt. muszą być oddziały, oddział wewnętrzny, 

chirurgia, ortopedia tą kwestię regulują przepisy jak również i ginekologia, której u nas nie 

ma. Zamykanie oddziałów nic nam nie daje jak wynika z danych, które przekazał Dyrektor 

ZOZ-u, najbardziej dochodowymi wychodzącymi na plus oddziałami są oddziały wewnętrzne i 

w pewnym stopniu Hospicjum. Dyrektor i księgowa mają za zadanie  opracowanie nowych 

kosztów czyli, aby te wykazane koszty były kosztami realnymi, aby mieć pełny obraz, który 

oddział jest dochodowy, a który mniej dochodowy. Obecnie powstała ginekologia jednego 

dnia, wykonuje się zabiegi i pacjentka tego samego dnia opuszcza szpital. 

Radny Roman Sybis – zwrócił się do Starosty mówiąc cyt:   wspomniał pan o fotowoltaice  

na jakie zmniejszenie kosztów jest liczone. 

Starosta – odpowiedział cyt. na  dzień dzisiejszy trudno dokładnie wyliczyć, trzeba będzie 

wykonać analizy. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania do Starosty, więcej pytań nie 

wniesiono. Przewodniczący Rady podziękował Staroście za wystąpienie. 

Burmistrz – odniósł się do zadanych wcześniej pytań radnych: 

➢ Radnego Michała Szafrańskiego   w temacie instalacji fotowoltaiki i zorganizowania 

spotkania - mieszkańcy byli poinformowani o zakresie tego zadania. Zadanie przebiega 

sprawnie jest deklaracja, że do końca grudnia wszystkie instalacje fotowoltaiczne i solary 

zostaną zamontowane. Inspektor Nadzoru sukcesywnie odbiera instalacje, przyłącza 

zgłaszane są do Zakładu Energetycznego. Mieszkańcy ze wszystkim byli zapoznani na 
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zebraniach konsultacyjnych, podpisane są umowy.  

Drugie zapytanie odnosi się do organizacji pozarządowych i Centrum  Aktywności 

Lokalnej -są to sprawy poważne. Centrum wspiera nas w funkcjonowaniu organizacji 

pozarządowych nie  tylko na terenie Gminy Włoszczowa lecz gmin należących do 

Powiatu Włoszczowskiego. Było zorganizowane spotkanie z udziałem Starosty i władz z 

terenu Powiatu Włoszczowskiego, drugie spotkanie było zorganizowane w ramach 

Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej uczestniczyli w nim Wójtowie, samorządowcy. 

Rozważana jest możliwość wsparcia aktywności lokalnej poprzez ZGZW, w tym tygodniu 

odbędzie się spotkanie z Wójtami i będzie wiedza jak u siebie w Gminach rozważyli ten 

temat, w swoich budżetach i Radach, aby to zadanie dalej było realizowane. Centrum 

Aktywności Lokalnej i organizacje pozarządowe otrzymywały wsparcie, jeśli 

poszlibyśmy w kierunku wsparcia przez ZGZW wówczas Gminy musiałyby zwiększyć 

budżet  tej organizacji samorządowej, a tym samym i utrzymanie Centrum Aktywności 

Lokalnej. 

➢ Radnego Romana Sybisa -  w sprawie zamontowania koszy na śmieci na ulicy 

Żeromskiego -to zadanie postaramy się zrealizować jeszcze w tym roku. 

Burmistrz zwrócił się ponownie do radnych z prośbą, aby ze zgłaszaniem takich spraw  

jak np. spali się żarówka oświetlenia ulicznego, potrzebny kosz czy tez coś innego,  nie 

czekać do sesji tylko zgłaszać na bieżąco, również telefonicznie  do mnie lub 

merytorycznego Wydziału  

Ulica Wiśniowa – informacja skierowana do Komendanta Policji z prośbą o 

zabezpieczenie wszystkich naszych dróg, które z roku na rok są coraz lepsze, miejmy 

jednak na uwadze bezpieczeństwo naszych mieszkańców. 

Podziękowania Starosty za zrealizowane zadania drogowe - również proszę państwa jesteśmy 

zadowoleni, że możemy realizować tę politykę, którą nakreśliliśmy na początku mojej 

pierwszej kadencji i radnych  Rady Miejskiej po 2014 roku, wspólnie z Zarządem Rady 

Powiatu i  Starostą staramy się, aby te drogi powiatowe były lepsze, widać  poprawę dróg 

gminnych, wojewódzkich, z tych dróg korzystają mieszkańcy i osoby przyjeżdzające do 

naszej Gminy. Na pewno ta współpraca w tym zakresie będzie się nadal układała i będziemy 

zadania drogowe wspierać. Jeśli chodzi o szpital, to co Gmina może zrobić to robimy. 

Umarzamy podatek na wniosek Starosty czy też Dyrektora ZOZ  Włoszczowa, od 2015 roku 

umarzane są podatki biorąc pod uwagę aspekt społeczny. 

Do punktu 7     

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany zaproponowany porządek obrad 

i zamknął obrady trzynastej   sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

 

                            

 

      Protokołował                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

/-/ Mirosław Witkowicz                                                                /-/ Grzegorz Dudkiewicz 

 


